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The scope of the present research includes some aspects of designing of the 
double planetary ball reduction gearbox and the principle of its operation. 

At present, the planetary ball reduction gearbox is utilized to increase the 
load range of manual mechanized tools (spanners, wrenches, etc.) and for mak-
ing small-dimensioned reduction gearboxes of the technological equipment. 

An essential advantage of this transmission is that forces are transmitted 
exclusively by balls, i.e. with rolling friction only, and thus with high efficiency 
and practically no loss. Another advantage is that transmission can be built in 
mechanisms, working under limited diametrical sizes conditions. Also, an ad-
vantage of the planetary ball reduction gearbox is utilizing a plurality of balls 
and sharing the load among the balls, as a subsequently considerably decreased 
contact stresses. 

The double planetary ball reduction gearbox comprises a drive member 
having a drive cam with a circumferentially extending, uniformly shaped zigzag 
groove, a driven member having a plurality of transversely extending parallel 
slots, and two immobilized reaction members are mounted coaxially between 
the drive and the driven members. The reaction members have an endless face 
groove centered on the axis of rotation. The reaction members are mounted 
symmetrically to each other. The rotation of the drive member causes the balls 
to move along the length of the zigzag groove and along the length of the face 
groove. The balls interact with the slots of the driven member and as a result it 
revolves with reduced speed. 

The change of gear-ratio is performed by the axial movement of the drive 
member along the axis of the driven member to engage the balls and the second 
reaction member. The driven member has sockets in some slots. The noninte-
racting balls are pressed against the sockets when the drive member moves 
along the axis. 

Also, the algorithm of the determination of optimal geometric parameters 
and the efficiency has been designed. 

In conclusion as a result of the research it should be noted  that an essential 
advantage is that the use of the double planetary ball reduction gearbox extends 
the functional capabilities of the manual mechanized tools and the technological 
equipment, designed on its base.  
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ОАО «Обувь» специализируется на массовом производстве детской 

обуви всех возрастных групп. Важнейшими принципами, которые учиты-
вались при разработке имитационной модели обувного производства с 
учетом сезонности продаж, являются: определение необходимого количе-
ства товара на складе с учетом поступивших заказов на производство про-
дукции и производственных мощностей предприятия; определение по-
требности в ресурсах для производства необходимого количества товара. 

Особенностями динамики производственно-экономической деятель-
ности ОАО «Обувь» являются: цикличность производства и невысокая 
оборачиваемость из-за специфики бизнеса; работа по системе заказов, 
обеспечивающая возможность составления производственной программы 
задолго до начала отгрузки продукции. 

В ходе анализа функционирования имитационной модели ОАО 
«Обувь»  было выявлено, что основным бизнес-процессом, вызывающим 
длительный переходный процесс, является бизнес-процесс обращения за 
кредитом CApplyingForCredit. Обращение за кредитом происходит много-
кратно из-за отсутствия средств на счетах при запуске имитационной мо-
дели. Другой причиной длительного переходного процесса является несо-
ответствие пополнения счетов при выполнении отгрузок продукции. Несо-
ответствие заключается в том, что на предприятии отгрузки происходят 
независимо от выпуска продукции и в любое время, а в имитационной мо-
дели отгрузки производятся один раз в месяц и по одному типу продукции. 

Для решения этих несоответствий была произведена модификация со-
ответствующих бизнес-процессов. Таким образом, модификация коснулась 
процесса генерации отгрузок CShipmentGenerating и структур данных, 
связанных с этим бизнес-процессом. Отгрузки на протяжении месяца 
хранятся во временном массиве, который хранит данные о типе продукции 
и количестве данной продукции в отгрузке. В итоге во временном массиве 
отгрузок содержится несколько отгрузок с несколькими типами 
продукции, поэтомму бизнес-процесс отгрузки продукции стал совпадать с 
производственным процессом отгрузки. Средства за выполненные 
отгрузки поступают своевременно, что сокращает потребность в кредите и, 
в свою очередь, сокращает переходный процесс имитационной модели в 
целом.  


